Georgetown University Summer Camp Daily Timetable 2019

佐治城大學夏令營時間表 2019

Georgetown Junior Program Daily Schedule							
	Mon	Tues	Wed	Thurs	Fri	Sat	Sun
9:00 - 10:40	English Class	English Class	English Class	English Class	English Class	Full Day Excursions	Optional Excursions
10:40 - 11:00	Break	Break	Break	Break	Break		
11:00 - 12:30	English Class	English Class	English Class	English Class	English Class		
12:30 - 13:30	Lunch	Lunch	Lunch	Lunch	Lunch		
13:30 - 15:00	Afternoon Activities	Cultural workshops	Afternoon Activities	Cultural workshops	Afternoon Activities		
15:00 - 18:00	Afternoon and Evening Activities						

Sample Cultural Activities 文化活動列表



National Museum of African American History & Culture 國立非裔美國人歷史和文化博物館

Students can see close to 37,000 objects in its collection related to such subjects as community, family, the visual and performing arts, religion, civil rights, slavery, and segregation.

學生可以在博物館中看到近37.000件物品,涉及社區,家庭,視覺和表演藝術,宗教,公民權利,奴役和隔離等主題,認識歷史。



International Spy Museum 國際間諜博物館

Students will learn tradecraft history and contemporary role of espionage, observing the largest collection of international espionage artifacts currently on public display

學生將了解到貿易歷史和當代間諜的作 用,觀看到目前公開展出過最多的國際 間諜文物。



National Gallery of Art 國家藝廊

The Gallery's collection of paintings, drawings, prints, photographs, sculpture, medals, and decorative arts traces the development of Western Art from the Middle Ages to the present.

畫廊收藏的繪畫,素描,版畫,照片, 雕塑,獎章和裝飾藝術,追溯西方藝術 從中世紀到現在的發展。

Example Excursions

短途旅程



Famous as the birthplace of life, liberty and the pursuit of happiness.

Philadelphia delivers one destination, five counties and countless things to do: fascinating museums, vibrant parks, national historic sites and famous (and delicious) food.

费城是作為生活、自由和追求幸福的發源地而聞名,它提供無數的活動: 迷人的博物館,充滿活力的公園,國家歷史遺跡和著名(和美味)的食物。



Students can feel Rehoboth's easy, friendly charm – shady streets lined with colorful beach cottages and artsy boutiques invite travelers to stroll, shop and maybe stop for a nibble in one of Rehoboth's fun, funky restaurants.

學生們可以感受到Rehoboth的輕鬆,友好的魅力 - 陰涼的街道兩旁充滿了色彩縮紛的海灘小屋和藝術精品店,可以讓學生漫步,購物,在Rehoboth的一個有趣的餐廳吃點東西。



A visit to New York City including a walking tour of the city. New York has one of the best iconic skylines in the world. It is also the historical cultural center of the US, students get to learn more about the city in different museums.

參觀紐約市,包括步行遊覽城市。 紐約 擁有世界上最標誌性的天際線之一。 它 也是美國的歷史文化集中點,學生可以 在不同的博物館中了解更多關於這城市 的知識。